
 

 

 

Minnesanteckningar från Höstmöte 2021-11-07 

Äppelgårdens boulecenter Staffanstorp.  

Närvarande klubbar: BAR, CPC, FJÄ, HBK, HEM, HLS, KLL, KÄR, KÄV, LBO, LVÄ, 

MBK, RVK, SIM, SME, SFF, TBG, TBL, WEN, ÖTP  

1. Mötets öppnande:  

Anders Ståhl hälsade alla välkomna till dagens höstmöte och presenterade 

dagordningen som godkändes.  

 

2. Information från Förbundet:  

Frida Milevi som är anställd på Svenska Bouleförbundets kansli var och 

berättade vad hon framförallt sysslar med.  Jobbar mycket mot 

Riksidrottsförbundet och försöker göra vår sport så attraktiv och 

lockande som möjligt. Är med i olika projekt som till exempel ”Projekt för 

äldre”, där man kan kontakta kansliet för broschyr gällande detta. Kommer 

att få en ny arbetskamrat på kansliet i form av Tommy Gustavsson från 

Boulebangers som kommer att jobba 75 %, han ersätter Anders Wiiand 

som valt att gå vidare.  

 

• Frida administrerar våra register på SBF Online och IdrottOnline 

och förklarade skillnaden mellan dessa två. Viktigt att man fyller i 

medlemmarna på Idrottonline för på SBF Online registreras endast 

de som har licens.  

 

• Frida hälsade alla välkomna att kontakta henne om man hade några 

frågor. En fråga som besvarades under mötet var om hon själv var 

en aktiv boulespelare och det är hon inte kan vi meddela.  

 



3. Hemsidor/IdrottOnline: 

• Beslut har tagits högre upp att inte längre ha kvar hemsidan från 

IdrottOnline av kostnadsskäl. I nuläget har varken 

förbundsstyrelsen eller distriktsstyrelsen beslutat vilket system 

som kommer att användas men vi i distriktet vill invänta och se vad 

förbundsstyrelsen tar för beslut om vilken de ska använda. Känns 

som en fördel om vi kan ha samma ända ner till förening. Nuvarande 

hemsida är aktiv under 2022.   

 

• Datum för årsmöte 2022 är bestämt till den 27 mars och plats 

kommer innan året är slut. De olika dokument knutna till detta 

arrangemang kommer att läggas ut på vår hemsida löpande 

efterhand som de är klara.  

 

4. TK 

• Informerade att man just nu gör en översyn av 

tävlingsbestämmelserna för Hallsvenskan och förslag på ändringar 

kommer att skickas ut inför beslut på årsmöte.  

 

• Diskussion om Hallsvenskans utseende. Om förslag finns mejla gärna 

till tk@sydsvenskboule.se  

 

• När det gäller inbjudningar till tävling ställs frågan om man kan göra 

en mall där det framgår viktig information. Ack så viktigt att man 

är tydlig i inbjudan hur man tänker genomföra tävlingen. Ta gärna 

TK till hjälp med vad man ska tänka på. Be även om hjälp om man 

behöver utskick av inbjudan av tävling till klubbarna, detta kan både 

TK och sekreteraren vara behjälpliga med. Kontakta TK innan 

tävling ställs in!! 

 

5. Domarsituationen 

 

• Är fortsatt prekär men 10 st har anmält sitt intresse till 

domarutbildning den 11 december. De som klarar detta 

kommer att få regelboken. 

• På SBF hemsida finns en beskrivning för domare som man är 

välkommen att läsa.  

 

 

6. Utbildning 

mailto:tk@sydsvenskboule.se


 

För att få en överblick vilka utbildningar man genomfört i boule-

Sverige önskar SBF:s utbildningskommittén att man mejlar till 

respektive utbildningsansvarig i distrikten som i sin tur får 

rapportera vidare till SBF. Mejla genomförda utbildningar i era 

klubbar och vilka utbildningar som önskas till 

utbildning@sydsvenskboule.se   

 

 

7. Frågor från klubbarna/övriga frågor 

 

• Alf Mobark från Bara Boule tipsade om att mycket matnyttigt om 

boule finns att hitta på Internet.  

 

• Under pågående möte spelas finalen i Svenska cupen Veteran och vi 

får glädjande nyheter att Kärnan vinner V65 klassen, stort grattis. 

I V55 kommer QUA 3:a som också är en bra insats och grattis även 

till dom.  

 

• Fråga från TBL angående nya tävlingsbestämmelsen om enhetlig 

klädsel. Man råds skriva motion i ärendet.  

 

8. Prisutdelning 

• Prisutdelning för Hallsvenskan 2020/2021 genomfördes.  

 

• Plakett med segrarnas namn på sattes på Prins Bertil pokalen och på 

plats fanns en av vinnarna nämligen Moa Ingelstedt. Stort grattis 

säger vi till Moa och Måns Davidsson samt även till 2:orna Emilia 

Nilsson och Vincent Weidmar.  

 

9. Mötet avslutades. 

• Anders tackade för visat intresse och avslutade mötet.  

Vid pennan 

Gunilla Leandersson, sekreterare SSBF 
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